

Bedienelemente/Control elements



Technische Daten/Technical specifications

Stromversorgung/Power supply:
Über AMAneo MX/Via AMAneo MX

Kompatibilität/Compatibility:
Rollstühle mit Bluetooth Classic-Unterstützung/
Wheelchairs with Bluetooth Classic support

Montage/Installation:
Als Modul direkt auf die beiden USB-A-Buchsen
des AMAneo MX aufsteckbar/Plugs directly onto
the two USB-A ports of the AMAneo MX as a
module

Maße/Dimensions:
59,5 × 48,5 × 17 mm

Gewicht / Weight:
31 g

WEEE DE94635635



© 2026 CSS MicroSystems GmbH

Gebrauchsanweisung:
#20544 WheelChair-Link für AMAneoMX V1.0 DE

Instructions for Use:
#20544 WheelChair-Link for AMAneoMX V1.0 EN

Support: support@csslabs.de

#16470 V1.0 DE/EN

DE/EN (EU)

**GEBRAUCHS
ANWEISUNG**

**INSTRUCTIONS
FOR USE**

WheelChair-Link for AMAneo MX



Mit dem WheelChair-Link können E-Rollstühle mit integriertem Bluetooth®-Interface für die Mausfunktion des Joysticks mit dem AMAneo MX verbunden werden, so dass der Rollstuhljoystick zur Steuerung von Gaming-Konsolen und ähnlichem genutzt werden können.

The WheelChair-Link allows electric wheelchairs with a built-in Bluetooth® interface to be connected to the AMAneo MX for the joystick's mouse function, enabling the wheelchair joystick to be used to control gaming consoles and similar devices.

Inbetriebnahme/Bedienung

Den WheelChair-Link in den AMAneo MX (beide USB-Buchsen) einstecken. Er meldet sich dann dort automatisch an.

Im Normalzustand sucht der WheelChair-Link nicht aktiv, sondern verbindet sich nur mit dem zuletzt bekannten Rollstuhl erneut.

Zum Koppeln mit dem Rollstuhl die Koppeltaste ❷ drücken. Dadurch wird die Suche nach einem Rollstuhl für ca. 30 Sekunden aktiviert, die LED ❶ blinkt blau.

Den Rollstuhl in den Pairing-Modus bringen (siehe Anleitung der Rollstuhlsteuerung).

Sobald die Verbindung steht, wird die Suche automatisch beendet und das Gerät speichert dieses Eingabegerät für spätere Wiederverbindungen. Die LED ❶ leuchtet grün.

Ein weiterer kurzer Tastendruck beendet die Suche auch manuell wieder.

LED-Farben:

Blau blinkend: Such-/Kopplungsmodus aktiv

Grün: Rollstuhl verbunden

Rot: Kein Rollstuhl verbunden

Hinweise:

Es wird immer der zuletzt gekoppelte bzw. zuletzt bekannte Rollstuhl bevorzugt wiederverbunden. Wenn kein Rollstuhl verbunden ist, bleibt die LED ❶ rot. Nach Ablauf der Suchzeit schaltet die Suche automatisch wieder ab.

Setup/Use

Plug the WheelChair-Link into the AMAneo MX (both USB ports). It will then automatically register there.

In normal mode, the WheelChair-Link does not actively search for a connection but only reconnects to the last known wheelchair.

To pair with the wheelchair, press the pairing button ❷. This activates the search for a wheelchair for approx. 30 seconds; the LED ❶ flashes blue.

Put the wheelchair into pairing mode (see the wheelchair controller's instructions).

As soon as the connection is established, the search ends automatically and the device saves this input device for future reconnections. The LED ❶ lights up green.

Pressing the button briefly again manually ends the search.

LED Colors:

Flashing blue: Search/pairing mode active

Green: Wheelchair connected

Red: No wheelchair connected

Notes:

The system always prioritizes reconnecting to the most recently paired or most recently known wheelchair. If no wheelchair is connected, the LED ❶ remains red. After the search time has elapsed, the search automatically turns off.